
 
 

 

 

Skolebestyrelsesmøde (lokaludvalg) i Distrikt Hjallerup 
Tidspunkt: tirsdag d. 23. maj kl. 17.00 - 19.00 

Sted: Flauenskjold Skole - lærerværelset  
 

 
Deltagere: 

 
Forældre: 

• Henrik Lykke (FL) 

• Peter Enevold Pilgaard (FL)  
  

 
Personale/ledelse: 

• Julie Aaen (FL)  

• Peter Tanbæk (FL) 

 
Elever: 

• Elisa Desideriussen Brücher Jensen (A) 

• Sara Nyholm Godsk (A) 

Emne Ansvarlig 
Mål 

(Hvad vil vi gerne opnå?) 

 
Orientering/ 

Drøftelse 
 

 
Indstilles til 
behandling i 
Distrikts- SKB 

 

Planlægning 
(Hvem gør hvad og hvornår?) 

Opfølgning 
(Hvornår vil vi følge 

op) 

Skolebod fra august PT 

Orientering om status på 
skolemad og skolebod 
Drøftelse af de praktiske 
forhold vedr. skolebod og 
salg af madvarer herfra 

O/D  Der er truffet aftale med Ulsted Netslagter vedr. 
levering af skolemad i kommende skoleår. Vi 
går i luften til august. Der ønskes boddrift med 
udsalg af små, indpakkede ting såsom 
frugtstænger, brikjuice etc. Der ønskes levering 
fra købmanden. Elevrådet forestår driften af 
skoleboden, og overskuddet tilfalder elevrådet 
til dets arbejde. Såvel skolebod som skolemad 
kører udelukkende fredag. 
Skolemad afregnes direkte mellem slagteren og 
den enkelte familie og bestilles via en online 
platform. Vi har ønske om, at der kan anvendes 
kontanter i skoleboden, således håndtering og 
regnskab kan blive en del af elevernes læring. 
Beløbene, der handles for, er ligeledes små. 
PT arbejder videre, og støtteforeningen kan evt. 
inddrages til hjælp til etablering af skolebod. 
Boden ønskes etableret i vindfanget ved musik. 

 

Udearealer PT 
Drøftelse af ”next step” 
omkring skolens 

D  
Der er i lokaludvalget enighed om, at vi har 
masser af muligheder for bold-aktiviteter, men 

Støtteforeningen 
inviteres til 



 
 

udearealer. Kan vi f.eks. 
lave et katalog over 
ønsker, vi kan drøfte med 
støtteforeningen i 
kommende skoleår? 

vi mangler motorik-redskaber, klatretårn, 
forhindringsbane/junglesti og lign. Forslag om 
opførelse af pilebane/-hytter, evt. tæt ved 
jungleren, der kan danne grundlag for 
”huleleg”, hvilket er en hurtig og billig løsning. 
PT undersøger, om der kan/må opføres 
”billige”, egenproducerede legeredskaber, hvis 
disse holder sig under en vis højde. Dette kan 
være i form af balancebom, træstubbe etc. 
Vi ønsker at drøfte muligheden for evt. at 
arrangere en arbejdsdag med støtteforeningen, 
ligesom finansieringen af større legeredskaber, i 
form af eksempelvis et legetårn, ønskes 
undersøgt i fællesskab. Vi er obs på, at 
støtteforeningen har mulighed for at stå som 
arrangør/projektejer på ting, som skolen ikke 
kan, ligesom støtteforeningen kan søge 
fondsmidler, vi som skole ikke kan søge. 
Legeredskaber på skolen skal således indgå i en 
helhedsplan for hele området, og det skal være 
et mål, at børn og unge kan samles i vores 
nærområde på skolens areal og ned mod 
Oasen. 

deltagelse i 
førstkommende 
lokaludvalgsmøde. 
Her samles punkter, 
der vedrører 
samarbejdet med 
støtteforeningen. 

Skoledagens længde PT 

PT ønsker input vedr. 
forældreperspektivet på 
skoledagens længde, når 
vi samlæser. Ex. forskel i 
lektionstal på samlæste 
årgange og drøftelse af 
svømmeundervisningen. 

D 

 Ønske om svømning på to årgange, når det er 
muligt. Vi kan lige så godt udnytte ressourcen 
og give svømmeundervisning i både 3.-4. og 4.-
5. klasse, da det vurderes, at eleverne vil være 
glade for det og profitere af dette. Vi vil gerne 
forstærke klassefælleskabet i de samlæste 
klasser, hvor det er muligt. Skoledagens længde 
kan visse steder forlænges marginalt, hvis det 
medvirker til at forstærke fællesskabsfølelsen i 
den samlæste klasse. 

PT vurderer ifm. 
skoleårets 
planlægning 

Lokaludvalget PT 

Kan vi udvide med f.eks. 
klasseforældrerådsrep. ad 
hoc., så vi er lidt flere til 
møderne? 
PP er fortsat 

D 

 Der er i udvalget enighed om, at vi gerne vil 
forstærke lokaludvalgets forankring på skolen, 
ligesom vi ønsker at være mindre sårbare 
overfor afbud. Derfor vil vi fremover invitere en 
repræsentant fra hvert klasseforældreråd med 

PP og HL aftaler 
besøg på 
forældremøder i 
kommende skoleår. 



 
 

udvalgsformand jf. 
beslutning pr. 16/3 

til lokaludvalgsmøderne, når disse handler om 
lokale forhold. Møder/punkter, der omhandler 
distrikts-elementer, herunder delegerede 
opgaver, omfatter fortsat kun 
bestyrelsesrepræsentanterne. 
Vi vil gerne sende en bestyrelsesrepræsentant 
til første forældremøde på alle årgange, der kan 
orientere om bestyrelsesarbejdet og 
lokaludvalget. HL tager 1.-2. klasse, PP tager 3.-
4. og 5.-6. klasse. 0. klasse aftales ved 
førstkommende møde. 

Nyt suppleringsvalg 
til august 

PT 

Hvordan får vi udfyldt 
den tomme 
bestyrelsespost? Hvad 
skal der til for at få folk 
med? 

D 

 Vi håber på at kunne ”opstøve” kandidater ifm. 
bestyrelsesmedlemmernes rundtur på 
forældremøderne. Ligeledes håber vi, ved at 
knytte klasseforældrerådene tættere til 
lokaludvalget, at kunne skabe en naturlig 
”fødekæde” til bestyrelsesposterne ad den vej, 
så det fremadrettet bliver lettere. Vi er enige 
om, at den mere lokale forankring gennem 
lokaludvalget er med til at gøre 
bestyrelsesarbejdet mere vedkommende, og 
dermed interessant, for 
bestyrelsesmedlemmerne. Dette skal vi have 
formidlet 

 

Evt.  

 

 

 Vi ønsker at genstarte traditionen for en 
skolefest/sommerfest. Dette ønskes 
gennemført i tæt samarbejde med  
støtteforeningen, ligesom vi også kan invitere 
andre interessenter, eksempelvis Rødder og 
Vinger og kulturskolen, med til 
møder/planlægning. Et realistisk ønske er at 
gennemføre denne i forsommeren 2025, 
således vi har god tid til at finde den rette form 
og det rette indhold til festen, herunder at der 
f.eks. kan planlægges med en emneuge op til 
skolefesten, hvor eleverne kan forberede boder, 
teater, koncert/opvisning osv. Vi ønsker som 

Der gennemføres i 
løbet af kommende 
skoleår et 
”temamøde” med 
deltagelse af de 
forskellige 
interessenter. Dette 
kan gennemføres 
som ordinært eller 
ekstraordinært 
lokaludvalgsmøde. 



 
 

udgangspunkt, at festen gennemføres med 
skolen som ramme. 

 


